
  
    R O M Â N I A 

 JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
      CONSILIUL JUDEŢEAN 
    Nr. IB/10166 din 17.07.2014 
          

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 15 iulie 2014,  în şedinţa extraordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 
 Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
din data de 15 iulie 2014 se desfăşoară în sala de şedinţe a Palatului 
Administrativ al Judeţului Bistriţa-Năsăud, începând cu ora 16ºº. 

Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean 
Bistriţa-Năsăud nr. 149 din 14.07.2014 privind convocarea Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud în şedinţă extraordinară la data de 15 iulie 2014, 
ora 16.00 consilierii judeţeni au fost convocaţi la şedinţa extraordinară a 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Nãsãud din data de 15 iulie 2014, în scris, prin 
invitaţie, telefonic şi prin mass-media. 

Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat şi la sediul 
instituţiei şi pe site-ul www.portalbn.ro .   

* 
În sală este prezent domnul preşedinte Emil Radu Moldovan şi din 

totalul de 29 consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi 18 consilieri 
judeţeni.  Următorii consilieri județeni sunt absenți: Coman Samuel Leon, 
Curteanu Eugen-Dicones, Gaftone Ioan, Lăcătuș Emil, Marc Vasile, Mereuță 
Mircea, Moldovan Andrei Valentin, Negrușeri Vasile, Runcan Anton-Claudiu, 
Sighiartău Robert-Ionatan și Ulecan Maria.     

Este prezent la şedinţă şi domnul Iosif Redl secretarul judeţului. 
 

* 
Au fost invitate şi se află prezente persoane din aparatul de 

specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: Moldovan Florin Grigore 
– administrator public al judeţului, Tiniş Viorel – director executiv, Cioarbă 
Teofil Iulian – consilier superior, Mica Oprea – Director executiv, Jurje Ana 
– şef serviciu, Răscol Maria – consilier asistent, Palade Ionela Crina– 
consilier asistent, Pop Razvan Andrei– consilier asistent, Nemeş Graţiela – 
director Cabinet preşedinte şi Ivan Bogdan – consilier peşedinte. 

În calitate de invitaţi mai participă: Moldovan Vasile Adrian – director 
al Clubului Sportiv Municipal Bistrița și domnul Pașca Horațiu – antrenor. 

Reprezentanţii mass-media.  
* 
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Domnul preşedinte Emil Radu Moldovan adresează salutări tuturor 
participanţilor şi declară deschisă şedinţa Consiliului Judeţean. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Sărut-mâinile, bună ziua. Bine aţi venit stimați colegi. Mulțumesc 
pentru prezență.  
  Am convocat pentru astăzi o ședință extraordinară  având 2 proiecte 
urgente pe care o să vi le prezint imediat, între timp în urma ședinței de 
ADI de dimineață, la Asociația de Dezvoltare Intercomunitară care 
gestionează proiectul pentru colectarea deșeurilor municipale la nivelul 
județului Bistrița-Năsăud au mai apărut 2 urgențe. Luni se împlinește un 
termen pe 21 și trebuie să facem luni dimineața o altă AGA a ADI prin care 
să prelungim termenul de implementare a acestu proiect. Nu am reușit să 
terminăm montarea containerelor pentru colectare selectivă și atunci 
trebuie făcute 2 acte adiționale la contractul de delegare a seviciului de 
colectare care a fost semnat în februarie 2014, în urma licitației organizate 
la nivelul județului Bistrița-Năsăud.  

* 
  Ca prim punct pe ordinea de zi: 
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din luna iulie 2014. 
2. Proiect de hotărâre privind susţinerea financiară a Clubului 
Sportiv Municipal Bistriţa pentru echipa de handbal feminin 
senioare în anul 2014. 
  Suplimentar: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr. 1 

la Contractul de Concesiune nr. 187 din 17.02.2014 aferent 
Serviciului Public de Salubrizare respectiv activitatea de 
precolectare, colectare și transport al deșeurilor municipale și 
managementul stațiilor de transfer și al centrelor de colectare din 
județul Bistrița-Năsăud și manadatarea președintelui Consiliului 
Județean pentru votarea și semnarea acestuia. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr. 2 
la Contractul de Concesiune nr. 187 din 17.02.2014 aferent 
Serviciului Public de Salubrizare respectiv activitatea de 
precolectare, colectare și transport al deșeurilor municipale și 
managementul stațiilor de transfer și al centrelor de colectare din 
județul Bistrița-Năsăud și manadatarea președintelui Consiliului 
Județean pentru votarea și semnarea acestuia. 

* 
 Legat de primele 2 proiecte, primul proiect de rectificare are legătură 
de fapt cu proiectul nr.2.  
 În urma propunerii făcute de către domnul proferor Horațiu Pașca, 
am avut o discuție cu grupurile politice membre atât în consiliul județean 
cât și cu domnul primar Crețu, domnul prefect și grupurile politice membre 
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ale consiliului municipal și a existat un acord verbal din partea tuturor, că 
în prima fază cele 2 entități administrative respectiv consiliul județean și 
primăria municipiului Bistrița împreună cu Clubul Sportiv Municipal, să 
facem un efort, să încercăm să promovăm în prima ligă echipa de handbal 
feminin senioare și sigur în etapa a doua să facem handbal de performanță 
la nivelul, mă rog, județului Bistrița-Năsăud să nu spun municipiului 
Bistrița. De ce asta, în momentul de față din păcate situația echipei fanion, 
a județului nostru, care a fost echipa de fotbal Gloria Bistrița, este una 
delicată și acolo au existat repetate discuții, ele continuă, dar până în 
momentul de față încă nu s-a găsit o soluție concretă prin care 
administrațiile publice să poată sprijini activitatea fotbalistică ținând cont de 
stadiul juridic al echipei, adică echipă aflată în insolvență. Am spus că 
merită să facem acest efort care nu este unul foarte mare și să găsim 
soluții să putem asigura un buget care să ofere celor de la CSM, împreună 
cu partea tehnică care va fii condusă și coordonată de domnul profesor 
Pașca, să le ofere condițiile necesare pentru a putea promova în prima ligă, 
aceste condiții sunt cuprinse în contractual de finanțare care va fii aprobat 
prin hotărârea noastră de astăzi.  
 Discuția a fost ca și consiliul județean, pentru un an competițional, 
mai exact 2014-2015 să asigure o sumă, echivalentul a 100 de mii de euro, 
primăria municipiului Bistrița echivalentul a 150 de mii de euro. În paralel, 
în urma discuțiilor care vor trebui făcute de către colegii noștrii de 
specilailitate și din consiliul județean și cu consilierii județeni care au studii 
juridice și economice și care sunt interesați să intre în discutarea acestui 
proiect, împreună cu cei de la primăria municipiul Bistrița, vrem să creem o 
entitate, nu știu dacă va fii asociație sau club sportiv, sunt mai multe 
posibilități pe care la momentul respectiv le vom aduce în fața 
dumneavoastră, atunci când vom propune înființarea acestei entități, care 
pe lângă cele 2 administrații publice să poată să dea voie ca finanțare și 
acționari la acel club sau asociație să fie și companiile private. De ce asta, 
în propunerea făcută de domnul profesor Pașca, pentru rămânerea în 
prima ligă, în locurile 1-10 bugetul e de aproximativ de 350 de miii de 
Euro, domnul profesor dacă am uitat datele am rugămintea să mă 
corectați. 

Pașca Horațiu: – profesor – 
 Între 350 de mii și 450 de mii. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Așa între, corect, mulțumesc, deci pentru a rămâne în prima ligă este 
nevoie de un buget de aproximativ 350-450 de mii de euro și pentru a 
putea să ne batem pentru un loc de cupe Europene este nevoie de un 
buget de 600 de mii de euro și atunci pe lângă banii care vin de la cele 
două administrații este nevoie să deschidem acestă activitate și pentru 
companiile private, pentru a putea să întregim bugetul și după promovare 
sigur nu cred că în primul an vom reuși dar cel puțin să ne pregătim pentru 
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al doilea an să ne putem bate pentru un loc de cupe europene la handbal 
feminin. 

 De ce este urgența, în urma discuției făcute cu domnul profesor, 
termenul limită de a pleca în cantonament, activitatea de pregătire înainte 
de începerea campionatului este undeva 20 iulie, mai mult decât atât e 
nevoie de întărirea lotului de jucătoare care este în momentul de față la 
CSM, cu 2-3 jucătoare de o valoare mai mare pentru a putea să ne batem 
pentru promovarea în prima ligă și apreciez și vreau să le mulțumesc și 
celor de la CSM care au venit alături de acest proiect și eu cred că 
împreună în momentul de față, cu un nou suflu pe banca tehnică, cu un 
buget asigurat care poate oferii condițiile minime pentru a putea desfășura 
această activitate, putem anul viitor, să sărbătorim împreună promovarea 
echipei de handbal senioare feminin, în prima ligă de handbal.  
 Proiectul de rectificare, noi la partea de, care am votat-o la bugetul 
de la începutul anului, pentru activitate sportivă mai avem 49 de mii de lei 
și pentru a le putea asigura acuma 100 de mii de lei, era nevoie de 
mutarea dintr-un capitol în altul, bugetară, a încă de 51 de mii. La 
rectificarea care o vom avea la șfârșitul lunii iulie sau în august, să vedem 
când face guvernul rectificare, din partea consiliului județean, va trebui să 
mai asigurăm diferența până la cei 50 de mii de euro care revin anului 
calendaristic 2014, respectiv încă o sută și ceva de mii de roni.  
 Aceasta a fost partea introductivă, dacă sunt intervenții din partea 
dumneavoastră la ordinea de zii, vă rog.   

Rogozan Florin Grigore: -consilier județean –  
Am impresia că la suplimentare este o greșeală. La ambele proiecte. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 Da am văzut-o și eu și vroiam să întreb. 
Rogozan Florin Grigore: -consilier județean –  

 Să o rectificăm. Mulțumesc. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

 E același lucru scris la ambele proiecte. Și nu e același lucru. Da, 
aveți deptate deci aici sunt 2 lucruri diferite.  

Redl Iosif: - secretarul județului – 
 E 1 și 2. Proiectele sunt corecte. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Nu, titlul e greșit, mulțumesc domnule consilier, am văzut și eu când 
am citit lucrul acesta, proiectele sunt corecte dar aici e o greșeală, e Actul 
adițional nr. 1 la punctul 1 și Actul adițional nr. 2 la punctul 2. Da 
rugămintea și în procesul verbal să facem corectura sesizată de către 
domnul consilier. 

* 
 Dacă sunt alte intervenții la ordinea de zi, dacă nu deschidem 
procedura de vot, vă rog să votați. 
 Cu 19 voturi ”pentru” ordinea de zi a fost aprobată. 
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 Am uitat să precizez că din totalul de 29 de consilieri prezenți sunt 18 
plus președintele, fiind astfel îndeplinite prevederile legale pentru buna 
desfăşurare a lucrărilor şedinţei. 

* 
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din luna iulie 2014 
 Intervenții? Dacă nu sunt intervenții, deschid procedura de vot, vă 
rog să votați.  
 Cu 19 voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulțumesc. 

* 
2. Proiect de hotărâre privind susţinerea financiară a Clubului 

Sportiv Municipal Bistriţa pentru echipa de handbal feminin 
senioare în anul 2014 
 Intervenții? Doamna consilier Săsărman, vă rog. 

 Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Mulțumesc domnule președinte.   
  Nu am să reiau expunerea dumneavoastră de motive pentru că a fost 
una extrem de clară. Confirm că au avut loc la finele săptămânii trecute 
două întâlniri între administrația județeană, administrația municipală și …..    
  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu eu, microfonul. Ce ați făcut cu microfonul?........ 
 Doamna consilier cred că merge din nou. Da, vă rog.  
 Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Din punctul nostru de vedere a părut un proiect statutar și oportun 
pentru că județul nostru are nevoie și de susținerea sportului de 
performață pe componentă care vizează echipele, momentan nu avem în 
acest domeniu vreo performață notabilă. Au existat și s-au prefigurat 2 
etape. Prima care vizează asigurarea sumei necesare în vederea începerii 
procedurii pentru transfer de jucătoare și pregătirea fizică, teoretică a 
echipei, urmând ca cel de-al doilea pas într-un timp foarte scurt să se 
realizeze un club sportiv distinct de actualul club sportiv CSM Bistrița care 
să preia întraga problematică susținerii echipei de handbal feminin, nivelul 
senioarelor. 
  O singură chestiune domnule președinte, va trebui în perioada 
următoare să analizați și să analizăm denumirea prin care va fi înscrisă 
echipa în compionatul național 2014-2015. Din punctul meu de vedere nu 
ar fi nici o problemă să se înainteze Federației o adresă în care să se 
menționeze că echipa de handbal CSM Bistrița și-a schimbat denumirea în 
Handbal Club Bistrița-Năsăud.       

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Domnul Director Moldovan. 

Moldovan Vasile Adrian: – director CSM Bistrița – 
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  Nu se poate. Clubul Sportiv Municipal Bistrița ………. doar prin 
Hotărâre de Guvern eventual.   

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Bun dar ascultați-mă o secundă. 
 CSM Bistrița nu poate să aibă o secție de handbal a cărei echipă să se 

numească Handbal Club Bstrița-Năsăud, nu CSM Bistrița?  
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
 Ba da, se poate. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  De ce nu? Deci avem o singură problemă. În momentul de față  
trebuie să rezolvăm niște lucruri. N-a mai rămas doar Primăria Municipiului 
Bistrița finanțator la această echipă, unu. Doi, trebuie să ne pregătim 
pentru etapa următoare în care pe lângă banii noștri, trebuie să găsim 
soluții, de exemplu, pe Valea Someșului sunt companii care s-au dezvoltat 
important în ultima perioadă și trebuie să ne gândim și la satisfacerea unor 
astfel de lucruri, care însemnă elemente minime. Și atunci eu vă adresez 
rugămintea ca echipa care va funcționa în cadrul CSM la secția de handbal, 
dar echipa să nu se numească CSM Bistrița ci Handbal Club Bistrița-
Năsăud. Eu nu cred că trebuie să fie un foarte mare impediment, cred că o 
adresă făcută de dumneavoastră către Federeție, dacă e cazul mâine 
dimineață o să am rugămintea să veniți până la mine, sunăm împreună la 
Federație, pentru că să schimbi numele nu cred că e o filisofie atât de 
mare, eu semnez  zilnic zeci de dosare cum tot își schimbă ăștia numele pe 
la starea civilă, de toate felurile. 

Moldovan Vasile Adrian: – director CSM Bistrița – 
  Nu se poate. O să luăm legătura cu Feredeația Română de Handbal 
să vedem. 

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Da dar…. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Bun. Am o rugăminte, dumneavoastră împreună cu doamna avocat 
Săsărman care juridic stăpânește mai bine lucrurile decât noi doi, și care 
are și anumite relații la Federația Română de Handbal. Chiar am o 
rugăminte să luați legătura, doamna Săsărman a mai vorbit cu Secretarul 
General în timpul discuțiilor noastre și să vedem care este soluția ca 
această echipă de handbal, nu e un capăt de țară, dar dacă există 
posibilitatea ca acesată echipă să se numească Handbal Club Bistrița-
Năsăud care să înglobeze tot arialul acestui județ, eu ași fi mai bucuros 
decât CSM Bistrița. 

Moldovan Vasile Adrian: – director CSM Bistrița – 
  Exista posibilitatea în urmă cu câțiva ani să treacă….  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
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  Rugămintea să nu intrați în detalii, dumneavoastră împreună cu 
doamna Săsărman, eu, dacă aveți nevoie sunt alături. Bun. Dacă sunt alte 
intervenții. Domnul consilier Florin Urâte.   

Urîte Florin: - consilier judeţean – 
  Mulțumesc domnule președinte. Sigur că ați expus extrem de bine și 
nu am comentarii pe dezvoltarea acestui proiect însă vreau să consider că 
dacă tot, pe lângă banii care vor fii alocați de la consiliul local și de la 
consiliul județean, este nevoie și de sponsorizări și de atragere de firme, 
cum bine ați spus, să fie dezvoltat proiectul  adică o altă viziune, cu 
mijloace de identificare, de reclamă, nu intru eu în detalii, dar cu siguranță 
domnii știu despre ce e vorba, și să începem din timp demersurile cu firme, 
cu cele mai reprezentative, cu eventuali sponsori, adică să nu se lucreze 
înfrânat din prima, stând doar pe banii de la buget și să aibă izbândă.  
  De asemenea ce mi-și dori, sigur cu impact și în media și în rândul 
populației, adică vreau să fie o interconexiune între clubul sportiv și 
cluburile școlare și cele chiar și din zonele rurale, astfel încât ca selecție și 
ca să spunem așa promovarea acestui sport, pentru că de obicei când am 
fost compioni mondiali la handbal și chiar și la fotbal, cluburile alea sportive 
și campionatele republicane și campionatele astea inter-școli, funcționau 
destul de bine și cred că de acolo trebuie să înceapă sportul să fie activ ca 
să ajungem la performanță. Mulțumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Cred că e mai mult decât corectă. Eu am spus că în paralel, de mâine 
dacă vreți, dacă nu o să reușim de mâine atunci chiar și de luni, trebuie să 
lucrăm la construcția noii entități, care vreau să fie una transparentă și 
deschisă pe acțiuni și în funcție de banii cu care se participă la bugetul 
clubului, entitatea respectivă: consiliul județean, primărie, compania x sau 
y să poată să dețină numărul de acțiuni, cu reprezentare proporțională, 
legat de sumele cu care s-a contribuit la buget, unu.  
  Doi, în discuția pe care am avut-o cu CSM-ul ținând cont că CSM-ul 
are o serie de facilități, nu neapărat bani, dar de la condițiile de pregătire 
de la relațiile prin țară unde se fac deplasări, la cantina unde se poate da 
masa, și așa mai departe, sunt mai multe lucruri care contează acolo ele 
vor fi evidențiate și inclusiv și CSM-ul va putea fi parte cu un anumit număr 
de acțiuni la următoarea entitate. La propunerea dumneavoastră sigur că 
se adaugă, de exemplu, se poate adăuga LPS-ul, pe urmă acel club care îl 
vom face, să poate să aibă o deschidere mai mare și o bază de selecție cu 
echipele care deja funcționează, echipe de junioare sau sunt și 
compionatele alea organizate de ministerul învățământului inter-școlare și 
am avut echipe până la finala pe țară: echipa de handbal din Lechința, sau 
alte echipe de handbal pe care le-am avut. Deci orice tip de propunere este 
bine venită și cred că plecând cu o entitate aproape de zero, putem să o 
dezvoltăm și e obligatoriu.  
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  Dacă nu vom reuși să facem lucru acesta în cel mai transparent mod, 
sigur nu va veni zona privată alături de noi. Și noi am gândit pentru etapa 
a doua, zona privată, pentru că odată cu intrarea în prima ligă toate 
meciurile sunt televizate, și și cei din zona privată pot avea un interes mai 
mare pentru o astfel de activitate. 
  Dar trebuie gândit un plan și dumneavoastră puteți fi unul dintre cei 
care se pot ocupa din partea consiliului județean de un asemnea proiect 
știind că ați facu-o într-o anumită perioadă și la Gloria și să putem să 
pregătim pachet de publicitate de promovare pentru următorul club care 
să-l ofertăm companiilor private din județul nostru. 

* 
  Alte intervenții. Dacă nu sunt alte intervenții, și colegii noștri cu 
tehnica ne ajută, supun aprobării dumneavoastră proiectul nr. 2 la ordinea 
de zi. Deschidem procedura de vot. Vă rog să votați.  
  Mai sunt cel puțin 2 colegi care mai trebuie să voteze, dacă mai 
apăsați încă o dată pe butoanele acelea, 18, încă unul haideți mai încercați 
un pic, pot rămâne și cu 18 dar unul nu o să votați și o să spună lumea că 
nu ați fost de acord. Bun. 
  Cu 18 voturi ”pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

* 
  Primul proiect la odinea suplimentară, primul cu Actul adițional nr. 1 
domnule secretar, ca să corectez aicea, deci rugămintea să vă corectați și 
dumneavoastră în materiale.            

Iosif Redl: - secretarul judeţului – 
  Da. Da. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Primul proiect la ordinea suplimentră de zi. 

Iosif Redl: - secretarul judeţului – 
 Sunt proiectele la … 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Sunt și proiectele în momentul de față, am înțeles. Proiect de 
hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr. 1 la Contractul de 
Concesiune nr. 187 din 17.02.2014 aferent Serviciului Public de 
Salubrizare respectiv activitatea de precolectare, colectare și 
transport al deșeurilor municipale și managementul stațiilor de 
transfer și al centrelor de colectare din județul Bistrița-Năsăud și 
manadatarea președintelui Consiliului Județean pentru votarea și 
semnarea acestuia. 
  Intervenții. Dacă nu sunt intervenții deschidem procedura de vot, vă 
rog să votați. Unul nu are introdusă cartela da, cu 18 voturi ”pentru” 
proiectul de hotărâre a fost adoptat. Mulțumesc. 
 

* 
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  Al doilea proiect pe ordinea suplimentară:    
 Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr. 2 
la Contractul de Concesiune nr. 187 din 17.02.2014 aferent 
Serviciului Public de Salubrizare respectiv activitatea de 
precolectare, colectare și transport al deșeurilor municipale și 
managementul stațiilor de transfer și al centrelor de colectare din 
județul Bistrița-Năsăud și manadatarea președintelui Consiliului 
Județean pentru votarea și semnarea acestuia. 
 Intervenții. Dacă nu sunt intervenții deschidem procedura de vot. Vă 
rog să votați.  
 Cu aceleași, 19 de data aceasta, s-a introdus cartela.  

Cîrcu Mirela Maria:- consilier județean – 
 La noi a fost problema cu cartela.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Cu 19 voturi ”pentru”  proiectul de hotârâre a fost adoptat.  

* 
 Informativ în principiu dacă nu intervine vreo altă modificare, pe data 
de 25, iulie fiind lună de concedii, să știți cei care mergeți în concediu, în 
principiu în 25 luna iulie va avea loc ședința  ordinară de consiliu, vineri 25 
orele 12:00, dacă nu apare vreo modificare cauzată de vreo forță majoră. 
Vă muțumesc. Vă doresc o după masă plăcută.   
 

* 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 
* 
 
 

 
        PREŞEDINTE,                       SECRETARUL JUDEŢULUI, 
EMIL RADU MOLDOVAN                    IOSIF REDL 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Întocmit:  
Consilier asistent Palade Ionela 


